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VALENTIN
CLAIREAUX

WWW.HCDYNAMO.CZ

# NÁR. JMÉNO NAROZEN VÝŠKA VÁHA HŮL

BRANKÁŘI

41 CZE PAVEL KANTOR 17. 8. 1991 185 cm 75 kg L

35 CZE MILAN KLOUČEK 30. 4. 1998 191 cm 93 kg L

1 CZE VOJTĚCH NEČAS 22. 2. 2001 185 cm 74 kg L

OBRÁNCI

15 SVK MARTIN BUČKO 13. 5. 2000 189 cm 79 kg P

8 SVK MAREK ĎALOGA 10. 3. 1989 194 cm 96 kg L

26 CAN RHETT HOLLAND 25. 9. 1993 188 cm 98 kg P

23 CZE MICHAL HRÁDEK 6. 2. 2002 185 cm 84 kg P

29 CZE JAN KOLÁŘ 22. 11. 1986 190 cm 92 kg L

2 SVK JURAJ MIKUŠ 30. 11. 1988 194 cm 95 kg L

87 CZE JAKUB NAKLÁDAL 30. 12. 1987 187 cm 90 kg P

14 CZE ONDŘEJ VÁLA 13. 4. 1998 193 cm 90 kg L

34 CZE JAN ZDRÁHAL 26. 5. 1991 186 cm 96 kg L

ÚTOČNÍCI

24 CZE LUKÁŠ ANDĚL 24. 9. 1997 175 cm 81 kg L

18 CZE MATĚJ BLÜMEL 31. 5. 2000 183 cm 90 kg L

36 CAN ANTHONY CAMARA 4. 9. 1993 183 cm 87 kg L

96 CZE MATOUŠ KRATOCHVIL 2. 12. 1994 199 cm 92 kg L

88 CZE DENIS KUSÝ  8. 8. 1997 177 cm 81 kg P

27 CZE MICHAL MACHAČ 16. 2. 1999 192 cm 81 kg L

71 CZE ONDŘEJ MACHALA 11. 1. 1999 180 cm 81 kg L

95 CZE JAN MANDÁT 18. 11. 1995 183 cm 96 kg L

90 CZE ROBERT KOUSAL 7. 10. 1990 185 cm 90 kg L

67 SVK MATEJ PAULOVIČ 13. 1. 1995 188 cm 95 kg P

44 CZE PATRIK POULÍČEK 10. 6. 1993 184 cm 86 kg L

15 CZE ONDŘEJ ROHLÍK 17. 6. 2001 183 cm 67 kg L

19 CZE ONDŘEJ ROMAN 8. 2. 1989 182 cm 83 kg L

33 CZE VLADIMÍR SVAČINA 28. 4. 1987 178 cm 85 kg P

12 SVK RADOSLAV TYBOR 23. 11. 1989 182 cm 83 kg L

82 CZE MICHAL VONDRKA 17. 5. 1982 185 cm 86 kg L

11 CZE TOMÁŠ ZEMAN 27. 4. 2001 187 cm 74 kg P

Před sezonou přicházel do Dynama jako vel-
ká posila, očekávání však Valentin Claireaux 
v městě perníku nenaplnil. Po vzájemné doho-
dě tak těsně před Vánoci v pardubickém týmu 
francouzský útočník předčasně skončil.

„S Valentinem jsme se domluvili na ukončení 
spolupráce. Děkujeme mu za odvedenou práci 
u nás, mrzí nás, že se mu nepovedlo navázat 
na slušné výkony z přípravy. Přejeme Valenti-
novi hodně štěstí v další kariéře,“ řekl sportov-
ní ředitel klubu Dušan Salfický.

V letošním ročníku Tipsport extraligy na-
stoupil Valentin Claireaux v dresu Dynama do 
23 utkání, ve kterých posbíral čtyři kanadské 
body za branku a tři nahrávky. 

Hned na Štěpána pak Claireaux podepsal 
smlouvu v Mladé Boleslavi, za kterou si hned 
v prvním utkání připsal branku.

Z KABINY



D+D REAL je jedna z nejvýznamnějších 

developerských společností na českém 

trhu. Vznikla na přelomu milénia na základě 

nových podnikatelských aktivit Petra 

Dědka. Jejím hlavním oborem podnikání je 

developerská a investiční činnost v oblasti 

komerčních i bytových nemovitostí.

VÝZNAMNÉ MILNÍKY 
V HISTORII D+D REAL:

2000
založení společnosti

2001 - 2004
pořízení lukrativních nemovitostí 

v regionu sídla společnosti, nájemní 
prostory pro renomované banky 

a pojišťovny  (nájemci: ČSOB, Česká 
spořitelna, GE Money Bank, Komerční 

banka, Česká pojišťovna, Kooperativa 
pojišťovna)

2005
výstavba a pronájem logistické haly: Rezervní 

sklad náhradních dílů Škoda Parts Centrum 
ve východní průmyslové zóně Plazy - Mladá 

Boleslav, počátek obchodního partnerství 
se ŠKODA AUTO a.s.

2007
výstavba bytových domů ve Vrchlabí s následným 

prodejem bytů do osobního vlastnictví

2008 – 2016
výstavba a pronájem 5 hal logistického areálu D+D PARK 

PARDUBICE v průmyslové zóně Zelená louka Pardubice - 
Semtín (developerský projekt pro D+D Park Pardubice a.s.)

2012 – 2014
výstavba a pronájem 4 hal logistického areálu D+D PARK 

KOSMONOSY (developerský projekt pro D+D Park Kosmonosy a.s.)

2017
výstavba a pronájem 2 hal logistického areálu D+D PARK BRODCE 

(developerský projekt pro D+D Park Brodce s.r.o.)

2019 – 2020
výstavba nového sídla společností DD GROUP ve Vrchlabí

D+D REAL zajišťuje výstavbu výrobních a skladových prostor, prodejních ploch, hotelů, 

bytových domů a rekreačních zařízení. Je spolehlivým dodavatelem služeb spojených 

se správou a údržbou nemovitostí. Významně podporuje kulturu a sport. V roce 2012 

se stala titulárním sponzorem jednoho z nejvýznamnějších profesionálních golfových 

turnajů v rámci European Challenge Tour a v roce 2014 rozšířila sponzoring o turnaj 

D+D REAL Czech Masters ze série European Tour. Je také hlavním partnerem 

Divadelního klubu ve Vrchlabí. V roce 2020 se stává D+D REAL generálním 

partnerem hokejového klubu Dynamo Pardubice. 

www.ddreal.cz
+420 499 624 543 ddreal@ddreal.cz

D+D REAL, s.r.o., Lánovská 1690, 543 01 Vrchlabí
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WWW.BERANIZLIN.CZ WWW.HCSPARTA.CZ

# NÁR. JMÉNO NAROZEN VÝŠKA VÁHA HŮL

BRANKÁŘI

57 CZE DANIEL HUF 17. 4. 1999 181 cm 74 kg L

39 CZE LIBOR KAŠÍK 31. 3. 1992 181 cm 76 kg L

34 CZE MICHAL KOŘÉNEK 27. 7. 2000 181 cm 76 kg L

OBRÁNCI

3 CZE JAN DLUHOŠ 21. 1. 2000 178 cm 74 kg L

89 CZE JAKUB FERENC 21. 6. 1989 200 cm 101 kg P

43 CZE DANIEL GAZDA 13. 8. 1997 185 cm 91 kg P

40 CZE MATYÁŠ HAMRLÍK  9. 8. 2000 176 cm 71 kg L

7 CZE DAVID NOSEK 19. 2. 1981 183 cm 82 kg P

14 CZE DALIBOR ŘEZNÍČEK 25. 8. 1991 183 cm 89 kg L

24 CZE JIŘÍ SUHRADA 27. 4. 2001 187 cm 82 kg L

5 CZE TOMÁŠ ŽIŽKA 10. 10. 1979 187 cm 96 kg L

ÚTOČNÍCI

44 CZE JAN DUFEK 20. 2. 1997 183 cm 83 kg L

12 CZE TOMÁŠ FOŘT  7. 5. 1992 186 cm 92 kg L

8 CZE ŠTĚPÁN FRYŠARA  2. 7. 1998 178 cm 80 kg L

82 CZE DAREK HEJCMAN 14. 11. 1994 182 cm 82 kg P

71 CZE JAKUB HERMAN 21. 2. 1992 181 cm 89 kg L

27 CZE ANTONÍN HONEJSEK 19. 12. 1991 181 cm 86 kg L

77 CZE JIŘÍ KARAFIÁT  7. 7. 1998 182 cm 79 kg P

9 CZE BEDŘICH KÖHLER 14. 2. 1985 194 cm 105 kg P

25 CZE PAVEL KUBIŠ 17. 3. 1985 180 cm 86 kg L

88 CZE ZDENĚK OKÁL  8. 7. 1990 176 cm 88 kg L

22 CZE JIŘÍ ONDRÁČEK  3. 6. 1988 185 cm 88 kg L

63 CZE MICHAL OLETÍN 9. 6.1991 189 cm 113 kg L

91 CZE ROMAN PŠURNÝ 23. 2. 1986 185 cm 85 kg L

65 CZE PAVEL SEDLÁČEK 19. 3. 1994 183 cm 88 kg L

51 CZE JAKUB ŠLAHAŘ 26. 4. 1991 184 cm 82 kg P

90 CZE LUKÁŠ VOPELKA 2. 3. 1996 184 cm 82 kg P

# NÁR. JMÉNO NAROZEN VÝŠKA VÁHA HŮL

BRANKÁŘI

35 CZE MATĚJ MACHOVSKÝ 25. 7. 1993 189 cm 85 kg L

30 CZE MICHAL NEUVIRTH 23. 3. 1988 185 cm 95 kg L

31 CZE JAKUB NEUŽIL 9. 11. 1994 189 cm 85 kg L

OBRÁNCI

25 CZE TOMÁŠ DVOŘÁK 7. 5. 1995 193 cm 96 kg L

63 CZE MARTIN JANDUS  2. 12. 1997 180 cm 79 kg P

72 CZE RADEK JEŘÁBEK 21. 4. 1998 195 cm 90 kg L

84 SVK MILAN JURČINA  7. 6. 1983 193 cm 120 kg P

29 CZE PETR KALINA 9. 7. 1997 183 cm 77 kg L

33 CZE JAN KOŠŤÁLEK 17. 2. 1995 185 cm 82 kg P

77 CZE DAVID NĚMEČEK 29. 6. 1995 194 cm 93 kg L

19 CZE TOMÁŠ PAVELKA 29. 5. 1993 185 cm 85 kg L

75 CZE JAN PISKÁČEK 11. 9. 1989 180 cm 88 kg L

90 CZE ROMAN VRÁBLÍK 25. 1. 1990 188 cm 81 kg L

ÚTOČNÍCI

47 CZE JAN BUCHTELE 21. 7. 1990 186 cm 95 kg L

11 CZE DAVID DVOŘÁČEK  4. 6. 1992 180 cm 80 kg L

88 CZE MIROSLAV FORMAN 12. 8. 1990 186 cm 87 kg L

51 CZE ROMAN HORÁK 21. 5. 1991 182 cm 83 kg L

18 SVK ANDREJ KUDRNA 11. 5. 1991 189 cm 95 kg L

23 CZE LUKÁŠ PECH 19. 9. 1983 172 cm 76 kg L

74 CZE DANIEL PŘIBYL 18. 12. 1992 190 cm 94 kg P

10 CZE LUKÁŠ ROUSEK 20. 4. 1999 180 cm 73 kg L

26 CZE MICHAL ŘEPÍK 31. 12. 1988 179 cm 87 kg P

62 CZE ROBERT ŘÍČKA 20. 6. 1989 186 cm 88 kg P

71 CZE VLADIMÍR SOBOTKA 2. 7. 1987 180 cm 86 kg L

24 SVK MATÚŠ SUKEĽ 23. 1. 1996 176 cm 78 kg L

55 CZE TOMÁŠ ŠMERHA  5. 4. 1998 176 cm 74 kg P

96 CZE DAVID TOMÁŠEK 10. 2. 1996 187 cm 85 kg P

14 CZE DAVID VITOUCH 18. 9. 2001 174 cm 70 kg L

12 CZE LADISLAV ZIKMUND 29. 4. v1995 184 cm 84 kg L

SOUPISKY MUŽSTEV

D+D REAL je jedna z nejvýznamnějších 

developerských společností na českém 

trhu. Vznikla na přelomu milénia na základě 

nových podnikatelských aktivit Petra 

Dědka. Jejím hlavním oborem podnikání je 

developerská a investiční činnost v oblasti 

komerčních i bytových nemovitostí.

VÝZNAMNÉ MILNÍKY 
V HISTORII D+D REAL:

2000
založení společnosti

2001 - 2004
pořízení lukrativních nemovitostí 

v regionu sídla společnosti, nájemní 
prostory pro renomované banky 

a pojišťovny  (nájemci: ČSOB, Česká 
spořitelna, GE Money Bank, Komerční 

banka, Česká pojišťovna, Kooperativa 
pojišťovna)

2005
výstavba a pronájem logistické haly: Rezervní 

sklad náhradních dílů Škoda Parts Centrum 
ve východní průmyslové zóně Plazy - Mladá 

Boleslav, počátek obchodního partnerství 
se ŠKODA AUTO a.s.

2007
výstavba bytových domů ve Vrchlabí s následným 

prodejem bytů do osobního vlastnictví

2008 – 2016
výstavba a pronájem 5 hal logistického areálu D+D PARK 

PARDUBICE v průmyslové zóně Zelená louka Pardubice - 
Semtín (developerský projekt pro D+D Park Pardubice a.s.)

2012 – 2014
výstavba a pronájem 4 hal logistického areálu D+D PARK 

KOSMONOSY (developerský projekt pro D+D Park Kosmonosy a.s.)

2017
výstavba a pronájem 2 hal logistického areálu D+D PARK BRODCE 

(developerský projekt pro D+D Park Brodce s.r.o.)

2019 – 2020
výstavba nového sídla společností DD GROUP ve Vrchlabí

D+D REAL zajišťuje výstavbu výrobních a skladových prostor, prodejních ploch, hotelů, 

bytových domů a rekreačních zařízení. Je spolehlivým dodavatelem služeb spojených 

se správou a údržbou nemovitostí. Významně podporuje kulturu a sport. V roce 2012 

se stala titulárním sponzorem jednoho z nejvýznamnějších profesionálních golfových 

turnajů v rámci European Challenge Tour a v roce 2014 rozšířila sponzoring o turnaj 

D+D REAL Czech Masters ze série European Tour. Je také hlavním partnerem 

Divadelního klubu ve Vrchlabí. V roce 2020 se stává D+D REAL generálním 

partnerem hokejového klubu Dynamo Pardubice. 

www.ddreal.cz
+420 499 624 543 ddreal@ddreal.cz

D+D REAL, s.r.o., Lánovská 1690, 543 01 Vrchlabí
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MATĚJ BLÜMEL: 
ZÍSKAL JSEM 
SPOUSTU 
CENNÝCH 
ZKUŠENOSTÍ

Už od šestnácti let byl 
pravidelným účastníkem 
mezinárodních hokejových 
akcí, za Česko nastoupil 
také na loňském 
mistrovství světa juniorů 
v Ostravě. Koncem 
letošního roku však Matěj 
Blümel obdržel také 
premiérovou pozvánku do 
seniorské reprezentace, 
kde si ve dvaceti letech 
odbyl svoji premiéru. 
V prvním utkání za národní 
tým se navíc hned gólově 
prosadil.

6  | MAGAZÍN PARDUBICKÉHO HOKEJE 
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Matěj Blümel byl těsně před Vánoci (17. – 20. 
prosince) součástí výběru Filipa Pešána, kte-
rý reprezentoval Českou republiku na turnaji 
seriálu Euro Hockey Tour. Na moskevském 
Channel One Cupu nastoupil Blümel do utká-
ní proti Švédsku a trenérům splatil důvěru 
vstřelenou brankou. „Moc jsem si to užil. Být 
v nároďáku je ohromná čest a já budu dě-
lat všechno pro to, abych mohl jet i na další 
sraz,“ okomentoval pardubický útočník svou 
mezinárodní premiéru mezi muži.

Jak moc tě překvapila pozvánka na turnaj?
Vůbec jsem to nečekal. O nominaci jsem se 
dozvěděl na obědě před zápasem od kluků, 
byl jsem samozřejmě nadšený. Reprezentovat 
Česko je krásný pocit a už v mládeži jsem byl 
vždycky rád za každý kemp nebo turnaj, na 
který jsem jel.

Co na takové ocenění tvé práce v klubu říkalo 
nejbližší okolí? 
Reakcí bylo hodně, všichni byli rádi a přáli mi to. 

Na turnaj jel z Pardubic také Jan Mandát. 
Znal si i někoho dalšího v týmu? 
Bylo super, že jsme tam s Mandym byli spolu, 
určitě nám to pomohlo. Já jsem znal ale také 
Lukáše Radila, Petra Kodýtka nebo Lukáše 
Rouska.

Reprezentoval jsi už v mládežnických kate-
goriích, nyní ale poprvé mezi muži. V tomto 
ohledu by se asi našlo mnoho rozdílů…
Mezinárodní seniorský hokej je rychlejší 
a  tvrdší, na všechno je méně času. Nicméně 
třeba tempo hry bylo s mistrovstvím světa do 
dvaceti let srovnatelné.

A co je na reprezentační úrovni jiné oproti ex-
tralize, ať už v tréninku nebo zápasu?
Rozdíly jsou hlavně v rychlosti. Každý hráč ze 
sebe vydá maximum, protože chce předvést to 
nejlepší a hlavně vyrovnat se těm nejlepším.

ROZHOVOR
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Cítil jsi před utkáním se Švédskem velký 
tlak? Co se honilo hlavou před úvodním vha-
zováním?
Spíš jsem po celý týden cítil trochu nervozitu, 
kdy už a jestli vůbec budu hrát. Jakmile to ale 
přišlo, tak jsem se na ten zápas strašně moc 
těšil, asi nejvíc v životě.

Na turnaji jsi nastoupil nakonec jen do jedno-
ho zápasu, ale hned jsi gólem přispěl k výhře 
4:1.
Jsem moc rád, že moje premiéra dopadla tak, 
jak dopadla. Těšil jsem se na turnaj dlouho do-
předu, doufám, že jsem se odvděčil za šanci, 
kterou jsem dostal. 

Jak na vstřelenou branku reagoval tvůj otec? 
On sám má mnoho zkušeností z mezinárod-
ní úrovně, ale branky jen posuzoval (Petr 
Blümel byl čárovým rozhodčím, kromě 930 
extraligových utkání pískal i na sedmi mist-
rovstvích světa a třech olympijských hrách).
Byl určitě rád, ale spíše jsme spolu mluvili 
o tom, jak jsem hrál. Oběma rodičům jsem ale 
každopádně moc vděčný za všechno, co pro 
mě dělají.

A co trenéři, dostal jsi od nich nějakou zpět-
nou vazbu?
Po zápase už jsem s nimi nemluvil, jen mi gra-
tulovali ke vstřelené brance.

8  | MAGAZÍN PARDUBICKÉHO HOKEJE 
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Co bereš za větší úspěch, gól Rusům na MS 
juniorů, nebo branka v prvním zápase za do-
spělý nároďák? 
To je těžké rozhodování. Proti Rusům to byl 
poslední gól za mládežnické reprezentace, 
a ještě na nejprestižnějším turnaji. Kdežto teď 
to byl první gól za dospělou reprezentaci. Když 
nad tím ale tak přemýšlím, tak ten za dospělou 
byl o něco víc.

Myslíš, že na Channel One Cupu byly ostat-
ní reprezentace v něčem výrazně lepší, nebo 
bylo Česko na stejné úrovni jako Švédsko, 
Rusko a Finsko?
Podle mě je to podobné, akorát záleží na tom, 
jak ten daný tým dodržuje taktiku, kterou má 
danou od trenérů.

Co užitečného si z reprezentačního turnaje 
odnášíš? 
Dostal jsem nový obrázek o tom, jak profesio-
nální život hokejisty funguje v zahraničí. Kluci 
mi dávali spoustu nových rad jak na ledě, tak 
mimo něj.

V čem cítíš, že mají zatím ostatní čeští repre-
zentanti před tebou náskok? 
Myslím, že největší rozdíl je v herním myšlení. 

Ti kluci už ví, co udělají s pukem, i když ho do-
stanou až třeba za 3 sekundy. Je to bláznivý, 
mám co dohánět.

Jaký byl kolektiv v týmu? S kým ze spoluhrá-
čů zůstaneš v kontaktu?
Kolektiv byl super. Starší kluci byli skvělými 
lídry a my jsme šli v jejich stopách. V kontak-
tu zůstanu s Honzou Mandátem a Lukášem 
Radilem, ale hodně jsem si rozuměl i s Danem 
Gazdou ze Zlína, se kterým jsem se nově se-
známil.

Jak obtížné bylo zvládnout cestování a život 
v izolaci na hotelu? 
Víceméně bylo všechno v pohodě. Až na cestu 
mezi hotelem a arénou – měla trvat 12 minut, 
jenže kvůli husté dopravě to byla skoro ho-
dina. To byl asi jediný problém. Jen škoda, že 
jsme se nemohli jít podívat do města, protože 
Moskva je prý nádherná.

Co si tedy dělal ve svém volném čase?
Kromě filmů a seriálu jsem se i učil, protože 
jsem měl jednu on-line zkoušku na vysoké 
škole.

REPORTÁŽ
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POUR FÉLICITER 2021

RICHARD KRÁL

DAVID HAVÍŘ

DYNAMA 
TRENÉRSKÝ TÝM 

Richard Král působil v prvním týmu Pardubic od sezony 
1988/1989 do sezony 1994/1995. Vynikal výbornou technikou 
a čtením hry. Výraznou stopu zanechal také v Třinci a v Mladé 
Boleslavi, kde se výrazně podepsal pod stabilizaci bruslařského 
týmu. Richard Král má dres pod stropem haly v Mladé Boleslavi. 
Poslední hráčskou sezonu strávil v polském Jastrzebie.

David Havíř nastupoval v dresu Pardubic od sezony 2004/2005, 
což byla jeho první titulová sezona. Tu si užil také v roce 
2009/2010. Výborný defenzivní obránce, jehož kvality byly pře-
devším ve výchově mladších spoluhráčů a ve skvělém čtení hry, 
se s Pardubicemi rozloučil třetím titulem v roce 2012.

ZA DYNAMO
ZÁPASŮ BRANEK ASISTENCÍ

238 107 101

ZA DYNAMO
ZÁPASŮ BRANEK ASISTENCÍ

375 27 64

Pardubice byly v této sezoně prv-
ním týmem, který sáhl k trenérské 
výměně. Na lavičku Dynama se 
jako hlavní trenér postavil Richard 
Král, kterého doplnil jako David 
Havíř. Vedle nich u týmu působí 
také Petr Sýkora a Tomáš Rolinek.

Záměr a vzkaz vedení byl jedno-
značný! Do Pardubic se musí vrátit 
srdce a na lavičku se tak postavily 
opravdu významné legendy pardu-
bického hokeje, které mají za sebou 
bohaté hokejové kariéry.

ŘEČÍ ČÍSEL
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POUR FÉLICITER 2021

PETR SÝKORA

TOMÁŠ ROLINEK

Ranař od pána boha. Spoustu svých branek vstřelil Petr Sýkora v přesilovce 
od modré čáry. Často se stávalo, že diváci na zimním stadionu křičeli „gól“ 
už ve chvíli, kdy na Petra Sýkoru mířila přihrávka. Do áčka Pardubic se Petr 
Sýkora dostal v sezoně 1996/1997 a v extralize nikdy nehrál za jiný tým.

Jeden z největších srdcařů Pardubic. Tomáš Rolinek zažil s Pardubicemi 
všechno. Tituly, baráže, velké prohry, ale i velká vítězství. Bojovník, kte-
rý byl nebezpečný na obou stranách kluziště, hrál poprvé nza Pardubice 
v sezoně 1989/1989. Kapitán mistrů světa ukončil hráčskou kariéru letos 
na podzim.

V EXTRALIZE
POUZE 
ZA DYNAMO

ZÁPASŮ BRANEK ASISTENCÍ

897 385 268

ZA DYNAMO
ZÁPASŮ BRANEK ASISTENCÍ

720 151 169

TRENÉŘI



V 89 letech nás opustil někdejší trenér a výborný hráč

Poslední adventní víkend nás navždy opustila 
jedna z legend pardubického hokejového klu-
bu, pan Otakar Mareš. Za mužstvo Pardubic 
nastupoval od roku 1956 do roku 1969 a ode-
hrál přes 600 zápasů v jejich dresu. 

Inženýr Otakar Mareš přišel na východ Čech 
v sezoně 1955/1956 z Motorletu Praha. Hrál 
centra v tzv. stoletém útoku s Jiřím Dolanou a 
Vlastimilem Francem. Po skončení aktivní ka-
riéry se přesunul na střídačku. Z pozice trené-
ra vedl společně s Horymírem Sekerou v letech 
1977-1979 hlavní tým Tesly Pardubice. 

Nejvíce však byl znám díky své práci s mlá-
deží. Pro pardubický i světový hokej vychoval 
mnoho pozdějších hvězd. Družstvo starších 
žáků, které vedl společně se svým někdejším 
spoluhráčem Milanem Jiroutkem získalo čes-
koslovenský titul. Důležitou součástí tehdej-
šího mužstva byl pozdější legendární brankář 
Dominik Hašek. 

„Pan Mareš byl s námi prakticky pořád – na 
ledě, v autobuse, na zájezdech na hotelu. Od 
nějakých osmi do třinácti let měl na můj ho-

kejový život největší vliv. Moc rád na něj vzpo-
mínám, byl rozvážný, nikdy nemluvil sprostě. 
Nebo si to alespoň nevybavuji. Nikdy nenadá-
val, byl takový nad věcí, měl velikou autoritu. 
Když to vezmu zpětně, tak svoji práci dělal ve-
lice pěkně. Se spoluhráči jsme si vždycky rádi 
povídali o době, kdy nás vedl. V mládeži jsme 
byli výborné mužstvo, společně se mnou na-
stupovali třeba František Musil, Martin Střída, 
Miloš Hrubeš, Miloš Volný, Jiří Jiroutek nebo 
Tomáš Srnka, všichni výborní hokejisté. Kam 
jsme přijeli, tam jsme vyhrávali. Pan Mareš 
na tom měl velkou zásluhu. Byl to takový náš 
táta,“ připojil svoji osobní vzpomínku Dominá-
tor. 

JMÉNEM CELÉHO HOKEJOVÉHO KLUBU DYNAMO 
PARDUBICE VYJADŘUJEME HLUBOKOU A UPŘÍM-
NOU SOUSTRAST RODINĚ A PŘÁTELŮM. 

OTAKAR MAREŠ
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Vyberte si z řady novinek v nabídce výbavy 
interiéru včetně potahů či dekorů a vytvořte si 
prostředí, ve kterém se budete cítit jako doma. 

NOVÁ ŠKODA FABIA
S ROZMANITOU KOMBINACÍ VÝBAV

novaskodafabia.cz Kombinovaná spotřeba a emise CO2 vozů ŠKODA FABIA: 4,7–4,9 l/100 km, 107–113 g/km

již od                                    Kč245 500

Autocentrum BARTH, Hůrka 1798, 530 12 Pardubice
Tel.: 464 645 100, www.autocentrum.cz

Autocentrum BARTH, Brněnská 2004, 500 06 H. Králové
Tel.: 494 945 300, www.autocentrum.cz

Váš autorizovaný prodejce vozů ŠKODA:

Untitled-587   1 17.8.2018   13:27:10

Kolejové stavby    Silniční stavby    Mostní stavby
Projekční inženýring    Pozemní stavby    Svařování
Doprava a mechanizace     Elektrostavby
Facility management

Chládek a Tintěra, Pardubice a.s.      tel. 466 791 111     e-mail: info@cht-pce.cz     www.cht-pce.cz

KOMPLEXNÍ SLUŽBY VE STAVEBNICTVÍ
HC Pardubice - FONTANA inzerát A6 2017
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MLÁDEŽ A ROK 2020: 

ONLINE CVIKY, KONTROLY 
A KRÁTKÉ MOMENTY ŠTĚSTÍ 

Přitom junioři a dorostenci zažívali slušnou 
sezonu 2019/2020. Juniorský výběr byl na 
druhém místě, dorostenci na pátém. „Šli by-
chom do play off z velmi dobrých pozic proti 
velmi dobrým týmům, kdy kluci vytvořili úpl-
ně neskutečnou partu. Opravdu makali, da-
řilo se jim, ale bohužel to dopadlo tak, jak to 
dopadlo… Sezona skončila pro ročník 2000 
hodně předčasně, museli se etablovat rychle 
na dospělý hokej,“ hodnotil uplynulý rok Petr 
Hemský. 

Rok 2020 mládežnický hokej nijak nešetřil. 
Vlna restrikcí a uzavírání jej silně zasáhla. 
„Hodně se to podepíše na hráčích, kteří mo-
hou ještě vyskočit a jsou nyní v průměru. Bo-
hužel v tom přetlaku, kdy se teď nehrají sou-
těže, nemají šanci hrát za seniorský A  tým, 
ani ve Vrchlabí a druhá liga se také vůbec ne-
hraje, takže s dospělým hokejem nepřijdou 
vůbec do kontaktu,“ řekl v rozhovoru pro 
PUK hlavní trenér Akademie ČSLH v Pardubi-
cích Petr Hemský. 

V nelehké době se snažil najít alespoň něja-
ká pozitiva. „Naštěstí jsme uzavřeli dohodu 
s partnerským klubem ve Vrchlabí, tak se ales-
poň kluci mohli jít ukázat do první ligy do Vrch-
labí,“ nechal se slyšet Hemský. Ve Vrchlabí se 
tak během podzimu objevili třeba Michal Hrá-
dek, Ondřej Rohlík, Tomáš Zeman, Kale Costa, 
Petr Antoníček a František Formánek. 

Byť třeba Formánek se ve Vrchlabí bodově 
prosazoval, absence mládežnických soutěží 
je podle hlavního trenéra Akademie velkým 
problémem z hlediska dalšího vývoje par-
dubických nadějí. „Nehraje se juniorská liga 
a  všichni víme, že kluci nemají v seniorském 
hokeji takovou pozici, kterou by potřebovali. 
Oni právě v tomto věku potřebují hrát 25 až 
30 minut, stěžejní roli, potřebují být lídři. Musí 
dávat góly, učit se, jak být tahouny těch týmů, 
a to se neděje,“ chmuřil se Hemský.

ÚSPĚCH LETNÍ HOKEJOVÉ ŠKOLY
Už tradičním letním vrcholem pardubické mlá-
deže je Dynamo letní hokejová škola. „Letní 
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hokejová škola, co se týče počtu dětí, tak byla 
parádní. Je to opět dané rokem, jaký byl, po-
něvadž těsně před začátkem byla karanténa a 
letní hokejová škola se otevřela o měsíc nebo 
čtrnáct dní předem a lidi byli opravdu hladoví 
po sportu, nejenom po hokeji, takže tam ne-
byl žádný problém naplnit počty. My jsme si 
to užili, děti si to užily také a budeme vyhlížet 
další rok.“

Na podzim, když vládní opatření zastavila ne-
jen utkání ale také tréninky mládeže, hledali 
trenéři možnost, jak udržet kluky v tempu. 
Mládežníci tak po vzoru A-týmu vyrazili za le-
dovou plochou do polské Svídnice. 

„Musím naše kluky velice pochválit, protože si 
lámeme hlavu s tím, jak je neustále motivovat. 
Zápasy jsou zatím, jak všichni víme, v nedo-
hlednu. Ti kluci si právě ani nedokážou před-

stavit, kdy by měli nastoupit, ale stále mají 
obrovské nasazení. V Polsku to bylo skutečně 
abnormální, jak trénovali. Na ty dávky, co jim 
dáváme, jsou opravdu obdivuhodní,“ uzavřel 
své hodnocení uplynulého roku Petr Hemský.

MLÁDEŽ
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DIVOČEJŠÍ DĚTI
Náročný byl uplynulý rok i pro nejmladší nadě-
je našeho Dynama. Stejně jako vyšší kategorie 
se i ti nejmladší hokejisté museli potýkat s do-
pady vládních nařízení na tréninkové jednotky.
„Začalo to už na jaře, nemohli jsme trénovat 
v plném složení. Rozdělovali jsme se na skupi-
ny, ale u malých dětí to přinášelo opravdu po-
tíže, protože zvláště u nich musíte dohlížet na 
to, zda všechny cviky dělají tak, jak mají,“ uvedl 
hlavní trenér základny Richard Čihák. 

Kurz bruslení, kde se učí nové naděje Dynama 
základním hokejovým dovednostem, začal 
14.  září a měl trvat až do března, jenže opět 
zasáhla vyšší moc.

„Nábor do Kurzu bruslení byl letos složitější. 
Přihlásilo se nám sice okolo 130 dětí, přišlo 
jich však nakonec asi 80. Proběhly dvě trénin-
kové jednotky na ledě a potom jsme bohužel 
museli zavřít. Snažili jsme se kurzy nahradit 

alespoň na venkovní ledové ploše na závodišti, 
tam proběhly čtyři jednotky. Pak nás ale opět 
zavřeli. Žádný šlágr to nebyl, bylo to hodně 
složité,“ vzpomínal na nelehký podzim Čihák.
Podle něj je prakticky nemyslitelné, aby se bu-
doucí hokejisté naučili bruslit bez ledu. 

„Třeba inline brusle jsou úplně jiné než ty kla-
sické na lední hokej. Je tam jiný pohyb ve sklu-
zu, je tam jiná koordinace pohybu. Myslím si, 
že bez ledu se nelze naučit dobře bruslit. Mů-
žeme sice využít umělý led ale ani to není ide-
ální,“ myslí si hlavní trenér základny Dynama. 

Jak se karanténa na dětech podepsala? Kde vi-
děl Richard Čihák se svými kolegy hlavní odliš-
nosti? „Hlavní změnu jsme pozorovali v chová-
ní dětí. Děti jsou takové divočejší, jak nechodili 
do školy.“

Co se však týče fyzičky neznamenali viditelný 
propad. „U mladších ročníků je trénink spíše 
o hrách. Kolektivní sporty sice nešly hrát, ale 
nezaznamenali jsme nějaký výrazný propad ve 
fyzické připravenosti nebo obratnosti dětí. Ka-
ždý se snažil podle svých možností během té 
doby sportovat. V tomto věku je to především 
o rodičích, protože dítě se nikdy nebude hýbat 
samo. Je to i o tom, že se my jako rodiče mu-
síme po práci zvednout a jít s nimi sportovat,“ 
uvedl hlavní trenér Základny.

No a jaký je výhled dál? „V prosinci a lednu 
budeme se základnou pracovat po skupinách, 
zkrátka co nám platná nařízení dovolí. Společ-
ně s Petrem Mockem a Honzou Starým připra-
víme opět online plány, budeme posílat online 
tréninky domů. Pokud bude možnost ledu, 
ať už venku nebo uvnitř, tak se toho budeme 
snažit hned využít. S malými dětmi se nám 
ale nechce jezdit třeba do Polska, to by bylo 
náročné. Kluky budeme průběžně v přípravě 
kontrolovat,“ popsal další plány Richard Čihák.   
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